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Protokół Nr 6.2023 
z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji 
odbytego w dniu 11 kwietnia 2023 r. godz. 9.00

W posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji uczestniczyło 3 członków komisji na ogólną liczbę 
3 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto 
w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.

Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich Przewodnicząca komisji, która na wstępie powitała wszystkich 
członków komisji, jak również osoby zaproszone.

Poprosiła radnych o zalogowanie się do systemu.

Nastąpiło sprawdzenie obecności, poprzez zalogowanie się do systemu, gdzie udział wzięło 3 członków 
komisji na ogólną liczbę 3.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Pani Przewodnicząca obrad poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed obradami, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu 
z poprzedniego posiedzenia bez odczytywania.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.

„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 
0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż każdy z członków komisji otrzymał proponowany porządek obrad 
oraz materiały. Następnie odczytała porządek obrad:

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Petycja Rady Rodziców Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum Autyzmu 

i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach dot. budowy sali gimnastycznej:
a) zapoznanie się z treścią petycji,
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b) zapoznanie się z pismem Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego -Centrum 
Autyzmu i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach,

c) rozpatrzenie petycji.
5, Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedstawionego 
porządku obrad.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
w zaproponowanej i odczytanej treści.

Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.

„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 
0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Petycja Rady Rodziców Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum Autyzmu 
i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach dot. budowy sali gimnastycznej:

a) zapoznanie się z treścią petycji.
Pani Przewodnicząca odczytała treść petycji od Rady Rodziców Specjalnego Ośrodka Szkoino - 
Wychowawczego - Centrum Autyzmu i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach dot. 
budowy sali gimnastycznej, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

b) zapoznanie się z pismem Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum 
Autyzmu i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach.
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji w dniu 6 kwietnia br. skierowała pismo do 
Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum Autyzmu i Całościowych 
Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach z prośbą, o odniesienie do zapisów petycji.
Przedmiotowe pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Członkowie komisji zapoznali się z pismem pani Dyrektor, która poparła inicjatywę wybudowania 
sali gimnastycznej.
Przedmiotowe pismo dyrektora stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

c) rozpatrzenie petycji.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez panią Ewelinę Płatek - Kosior - obsługę 
prawną starostwa, którą zapytała czy przedłożona komisji petycja spełnia wymogi petycji.

Odpowiedzi udzieliła pani mecenas, która wskazała, iż niniejsza petycja nie spełnia zapisów art. 4 
ust. 2 pkt 2, art. 5 oraz art. 7 ust. 1 ustawy o petycjach. Pani mecenas poinformowała wskazane przez 
nią zapisy ustawy zawierają wymogi formalne, których niezachowanie powoduje pozostawienie 
petycji bez rozpatrzenia bez wezwania do ich uzupełnienia. Jednym z nich jest wskazanie miejsca 
zamieszkania albo siedziby wnoszącego petycję oraz adresu do korespondencji, w przypadku 
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wniesienia petycji przez grupę podmiotów - wskazanie miejsca zamieszkania lub siedziby każdego 
z nich. Kontynuując pani mecenas wyjaśniła, iż petycja wnoszona w imieniu osoby trzeciej winna 
zawierać także nazwę, siedzibę oraz adres do korespondencji lub adres poczty elektronicznej tego 
podmiotu, a także zawierać zgodę podmiotu na złożenie w jego interesie petycji w formie pisemnej 
albo za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Z uwagi na powyższe, wobec nie spełnienia wymogów formalnych przez petycję i braku możliwości 
wezwania do uzupełniania takiego braku, należy pozostawić przedmiotową petycję bez rozpoznania.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała co gdyby spełniała wymogi petycji.

Odpowiedzi udzieliła pani mecenas, która powiedziała, iż wtedy należałoby zebrać stanowisko 
organu stanowiącego, a następnie uznać petycję za zasadną bądź niezasadną. Pani mecenas 
podkreśliła, iż uznając ją za zasadną muszą być zabezpieczone środki w budżecie powiatu na tę 
inwestycję. Kontynuując wskazała, iż realizacja takiej inwestycji wymaga ogromnych środków 
pieniężnych. Pani mecenas nadmieniła, iż obecnie Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy - 
Centrum Autyzmu i Całościowych Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach, dzięki nałożonym 
ogromnym środkom przez powiat posiada szeroką bazę dydaktyczna, przez co placówka nie ma 
żadnych problemów z naborem. Wie, że sala gimnastyczna jest tam potrzebna jednakże powiat musi 
sprawiedliwie rozdzielać swoje środki, gdyż jeśli chodzi o specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze, 
to mamy w dużo gorszej kondycji np. ośrodek w Jałowęsach, w którym nie była przeprowadzana 
żadna termomodernizacja. Pani mecenas podkreśliła, iż na pewno w przyszłości jeśli pojawi się 
właściwy program, z którego powiat będzie mógł skorzystać, to zostanie to poczynione, gdyż w tym 
momencie powiat na to nie stać.

Odbyła się dyskusja ww. temacie o potrzebach dla tej jednostki i dla dzieci, które w nim przebywają. 
Wszyscy członkowie widzą potrzebę realizacji takiej inwestycji jak budowa sali gimnastycznej czy 
rehabilitacyjnej, jednakże należy mieć na uwadze wszystkie potrzeby jednostek samorządu 
terytorialnego, których powiat opatowski posiada aż 28.

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż bardzo chciałaby nadać temu swój bieg.

O zabranie głosu poprosiła pani mecenas, która jeszcze raz podkreśliła, iż w tym momencie jest to 
niemożliwe, gdyż petycja nie spełnia wymogów i rada nie może się do tego odnieść.

Wobec powyższego pani Przewodnicząca zgłosiła wniosek formalny o pozostawieniu petycji bez 
rozpatrzenia, gdyż nie spełnia ona wymogów formalnych z art. 4 ust. 2 pkt 1 i 2 ustawy o petycjach. 
Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zgłoszonym przez nią 
wnioskiem formalnym.

Rekomendacja komisji w formie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 
została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Wojciech Majcher), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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Ad. 5. Sprawy organizacyjne.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś sprawy w tym punkcie.

Wobec braku pytań i głosów pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego 
punktu posiedzenia.

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 10:12).

Protokołowała:
Sylwia Zakrzewska Przewodnicząca
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